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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrho z

„Mennyibe kerül az adófizetőknek a pavilon-propaganda?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban kikerültek a közterületekre azok a plakátok, amelyek a Milánói Világkiállítá s
magyar pavilonjának sikereiről számolnak be . A plakáton a magyar pavilon logója mellett ,
olaszországi médiumokban a magyar pavilonról megjelenő dicséretek szerepelnek.
Mint azt ön is tudja, a magyar pavilon megvalósítása és pénzügyi elszámolása körül számo s
aggály merült fel ; amelyek a mai napig nem tisztázódtak . Sajnálatos módon a kormánypárt i
képviselők sem voltak partnerek az ügy tisztázásában, amikor leszavazták azt az általa m
benyújtott országgyűlési határozati javaslatot, amely lehetővé tette volna, hogy az AS Z
indítson vizsgálatot a kiállítás pénzügyeit illet ően .
Mindezen tények figyelembevételével rendkívül aggályosnak tartom, hogy a kormány vag y
más állami cégek, közpénzből reklámozva próbálják bebizonyítani, hogy a pavilon sikere s
volt .

A fentiek fényében az alábbi kérdésekre várom válaszát ?
- Mennyibe kerül az adófizetőknek a milánói pavilonról szóló plakátkampány ?
- Mi indokolja, a plakátok kihelyezését? Kinek a megbízásából kerültek ki ?
- Az Emberi Erőforrások Minisztereként kezdeményez-e rendkívüli ASZ vizsgálatot a

kiállítás elszámolásával kapcsolatos botrányok miatt ?

Tisztelettel várom válaszát!

Szabó Tíme a
Független országgyűlési képviselő

Budapest, 2015 . november 30 .
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